
MONDELINGE VRAGEN PvdA 
 
Mondelinge vragen PvdA Heemskerk over AZC Heemskerk – Uitgeest, aan het college van 
Heemskerk tijdens de raadsvergadering van 14 december 2023. 
 
De opvang van vluchtelingen en asielzoekers in Nederland kampt al geruime tijd met zeer 
grote problemen. Staatssecretaris Van den Burg is bepaald niet te benijden bij zijn 
permanente pogingen om gemeenten te bewegen actief mee te werken aan de opvang. Het 
is stuitend om het wegloopgedrag van gemeenten te zien, want….de spreidingswet is toch 
nog niet actief….! 
Gelukkig heeft onze Heemskerkse gemeenteraad unaniem besloten om, samen met onze 
buurgemeente Uitgeest, niet op die wet te wachten, maar het College opdracht te geven om 
snel aan opvang van asielzoekers te werken en daarmee mee te werken aan het 
gezamenlijke probleem in Nederland. 
Maar….na het mislukken van de poging om naast het Tolhek een AZC te realiseren is het ook 
in Heemskerk muisstil geworden. Herhaalde toezeggingen van het College om de stand van 
zaken en de resultaten van het onderzoeksbureau BMC over mogelijke locaties met ons, de 
Raad van Heemskerk, te delen. Dat zou uiterlijk begin oktober jl. gebeuren…..niets gezien! 
Daarom hebben wij als PvdA de volgende vragen aan het College van B&W:  

1. Bent u het met ons eens dat de problematiek in Ter Apel en op andere 
opvangplekken in Nederland zo groot is dat nu eindelijk snelheid geboden is voor 
de realisering van een AZC in Heemskerk / Uitgeest?  

2. Kunt u vandaag een harde toezegging doen over het tijdstip om het rapport van 
BMC aan de Raad te sturen?      

3. Kunt u vandaag aan de Raad laten weten welke stappen u heeft gezet, en nog gaat 
zetten met de gemeente Uitgeest om snel een AZC in Heemskerk / Uitgeest te 
realiseren?  

4. Welk plan is er om de noodzakelijke communicatie te voeren met de mensen in de 
naaste omgeving van een toekomstig AZC?  
 

Tot zover de vragen van de PvdA fractie. 
 


